
 Lietuvos Golfo Federacija 

 

 

VALDYBOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS NR. 2025-01 

 

2025 m. sausio 8 d. 

 

Lietuvos golfo federacijos (toliau - LGF) gyvas/virtualus valdybos posėdis įvyko 2025 m. 

sausio 8 dieną 10:00 val. „Sostinių golfo klube“. Įvertinus numatytus klausimus, nuspręsta rengti 

gyvą posėdį, suteikiant galimybę valdybos nariams dalyvauti ir nuotoliniu būdu. 

Posėdžio pirmininkas - valdybos pirmininkas, kuris yra ir LGF prezidentas, Mindaugas 

Plūkas.  

Posėdžio sekretorius – LGF gen. sekretorius Gediminas Mackelis.  

Dalyvavo valdybos nariai - Vaida Pacauskienė, Irma Markevičienė, Mindaugas Plūkas, 

Gediminas Mackelis, Kastitis Stankyavichyus, Nerijus Kuzinkovas ir Gabrielė Mackelytė. 

Posėdžio klausimais balsavo 7 (septyni) iš 7 (septynių) balso teisę turinčių LGF valdybos narių. 

Kvorumas yra. Posėdyje taip pat dalyvavo LGF administratorius Julius Krasovskis bei Lietuvos 

golfo vyr. teisėjas Gediminas Mamkus 

 

1. SVARSTYTA: dienotvarkės patvirtinimas. 

Siūloma: 

● į valdybos posėdžio dienotvarkę įtraukti klausimą dėl golfo taisyklių lietuvių kalba 

projekto; 

● patvirtinti valdybos posėdžio dienotvarkę. 

„Už": 7 valdybos nariai; 

,,Prieš": nebuvo; 

,,Susilaikė": nebuvo. 

 Siūlymui pritarta vienbalsiai. 

 

2. APTARTA: LGF administracija veiklos ataskaita ir informacija. 

Aptarta: 

• NSA aukšto meistriškumo sporto programos finansavimo paraiška; 



 

• R&A paraiška mažojo golfo projektui; 

• golfo lazdų komplektų viešieji pirkimai; 

• kiti einamieji administracijos darbai. 

Šiuo klausimu balsavimas nevyko. 

 

3. SVARSTYTA: LGF Turas. Sąlygos žaidėjams ir klubams. Varžybos, kurios bus 

įtrauktos į LGF organizuojamą turą. 

Svarstyta: 

● apklausti Lietuvos golfo klubus dėl turnyrų, kurie galėtų būti įtraukti į LGF turą. 

Surinkus informaciją, bus sprendžiama iš kelių turnyrų bus sudarytas LGF turas; 

● LGF siūloma suma Lietuvos golfo klubams už golfo aikštyno nuomą LGF 

organizuojamų turnyrų metu. Sutarčiai paruošti reikalingas raštiškas 

atsakomybių/teikiamų naudų sąrašas; 

● LGF organizuojamų turnyrų mokesčiai turnyrų dalyviams; 

● paruošti LGF organizuojamų turnyrų nuostatus bei sutartis klubams. 

Šiuo klausimu balsavimas nevyko. 

 

4. Svarstyta: LGF žiemos čempionatas. 

Siūloma: 

• gavus/paruošus tinkamiausią pasiūlymą LGF žiemos čempionatą organizuoti 

vasario mėnesio pabaigoje Alikantėje, Ispanijoje. 

„Už": 7 valdybos nariai; 

,,Prieš": nebuvo; 

,,Susilaikė": nebuvo. 

 Siūlymui pritarta vienbalsiai. 

 

5. SVARSTYTA: metinis LGF HCP administravimo mokestis. 

Siūloma: 

• išsiųsti priminimą dėl metinio LGF HCP administravimo mokesčio Lietuvos golfo 

žaidėjams. 

„Už": 7 valdybos nariai; 



 

,,Prieš": nebuvo; 

,,Susilaikė": nebuvo. 

 Siūlymui pritarta vienbalsiai. 

 

6. APTARTA: rėmėjų, prizų, vandens, užkandžių paieška visoms LGF turo varžyboms. 

Aptarta: 

• poreikio įvardijimas; 

• susisiekimas su esamais bei potencialiais rėmėjais; 

• naujų rėmėjų paieška. 

Šiuo klausimu balsavimas nevyko. 

 

7. APTARTA: „Mažojo golfo“ projekto statusas bei tolimesnė eiga. 

Aptarta: 

• vykdomas kontaktų bazės skaitmenizavimas; 

• kitas žingsnis – susisiekti su visais kontaktais ir pasitikslinti dėl turimo inventoriaus 

ir projekto tęstinumo; 

• tikslesnė situacija bus pristatyta kito valdybos posėdžio metu, kurio metu bus 

priimami sprendimai dėl tolimesnių veiksmų. 

Šiuo klausimu balsavimas nevyko. 

 

8. APTARTA: Lietuvos golfo rinktinės aprangų klausimas. 

Aptarta: 

• galimi variantai, tolimesnė rėmėjų paieška. 

Šiuo klausimu balsavimas nevyko. 

 

9. SVARSTYTA: LGF administracijos ofiso / sandėlio patalpų klausimas. 

Siūloma: 

• nuo 2025 m. vasario 6 d. nepratęsti patalpų nuomos sutarties, kurios pagrindu LGF 

administracija nuomojosi Savanorių pr. 15A esančias patalpas; 

• LGF administracijos įrangą sandėliuoti „Sostinių golfo klube“. 

„Už": 7 valdybos nariai; 



 

,,Prieš": nebuvo; 

,,Susilaikė": nebuvo. 

 Siūlymui pritarta vienbalsiai. 

 

10. SVARSTYTA: LGF internetinės svetainės atnaujinimas. 

Siūloma: 

• 2025 m. sausio mėnesį pradėti vykdyti LGF internetinės svetainės 

(www.golfofederacija.lt) atnaujinimo darbus. 

„Už": 7 valdybos nariai; 

,,Prieš": nebuvo; 

,,Susilaikė": nebuvo. 

 Siūlymui pritarta vienbalsiai. 

 

11. APTARTA: R&A trečio lygio teisėjų kursai. 

Aptarta: 

• LGF delegavo du kandidatus, kurie sausio 13 d. laikys R&A trečio lygio teisėjo 

egzaminą. Sėkmės atveju turėsime du naujus trečiojo lygios tarptautinės kategorijos 

teisėjus. 

Šiuo klausimu balsavimas nevyko. 

 

12. APTARTA: preliminarus LGF biudžetas 2025-iems metams. 

Aptarta: 

• preliminarus LGF biudžetas 2025-iems metams; 

• atlikus korekcijas bei sulaukus tikslesnių pajamų bei sąnaudų skaičiavimų LGF 

biudžetas bus pristatytas LGF valdybai tvirtinimui. 

Šiuo klausimu balsavimas nevyko. 

 

13. APTARTA: golfo taisyklių lietuvių kalba projektas. 

Aptarta: 

• Lietuvos golfo rinktinės nario Kajaus Pacausko iniciatyva sukurti internetinį 

puslapį su golfo taisyklėmis lietuviškai; 

http://www.golfofederacija.lt/


 

• puslapis peržvelgtas, sutarta pateikti pastabas. 

Šiuo klausimu balsavimas nevyko. 

 

14. Svarstyta: kito LGF valdybos posėdžio data, vieta ir laikas. 

Siūloma: 

• kitą LGF posėdį vykdyti 2025 m. vasario 13 d. 11:00 Lietuvos sporto universitete, 

Kaune. 

„Už": 7 valdybos nariai; 

,,Prieš": nebuvo; 

,,Susilaikė": nebuvo. 

 Siūlymui pritarta vienbalsiai. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas       Mindaugas Plūkas 

 

 

Posėdžio sekretorius       Gediminas Mackelis 


